
Zápis ze schůze 

Školské rady Gymnázia, Nový Jičín, p. o. 
Datum konání: 21. 11. 2019 od 16.00 do 17.00 hodin 

Místo konání: ředitelna Gymnázia, Nový Jičín, p. o. 

Přítomni: PhDr. Jaroslav Dvořák, Mgr. Tomáš Sedoník, Ing. Petr Kunčík, Mgr. Radovan Jansa 

Omluveni: Ing. Aleš Kaplánek, PhDr. Jaromír Radkovský, MBA 

 

 

Hlavní body jednání 

1. Zahájení zasedání PhDr. Jaroslavem Dvořákem 

2. Projednání inspekční zprávy 

Inspekce proběhla 8. až 10. října 2019. Členové rady byli seznámeni s výslednou zprávou 

předem. Ke zprávě nevznesli žádné dotazy. 

3. Projednání Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2018/2019 

K výroční zprávě za uplynulý školní rok nevznesli členové rady další připomínky. Diskuse 

proběhla již na minulém zasedání rady.  

4. Různé 

Požadavek na umístění varné konvice v čajovně byl z důvodu bezpečnosti žáků (opaření) 

zamítnut. 

Škola uspěla v projektu iROP ITI Ostravsko – Rozvoj moderních vyučovacích metod 

v přírodovědných a technických oblastech v hodnotě 4, 3 mil. korun – modernizace laboratoře 

fyziky, funkční plošina k výtahu, výuka chemie, fyziky, IVT v anglickém jazyce, zavádění 

virtuální a rozšířené reality. 

 

Shrnutí diskuse 

Rada školy souhlasí se zněním Výroční zprávy o činnosti školy Gymnázium, Nový Jičín, 

příspěvková organizace za školní rok 2018/2019 a s inspekční zprávou. 

 

Zapsala: Hana Trutmanová 

Ověřil: PhDr. Jaroslav Dvořák 


